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ريشه مشكلات جهان برخوردهاي دوگانه و تبعيضآميز است

رييس جمهور در نشستي با مديران و سردبيران شبكههاي تلويزيوني و مطبوعات دانمارك: ريشه مشكلات جهان

برخوردهاي دوگانه و تبعيضآميز است ...

رييس جمهور در نشستي با مديران و سردبيران شبكههاي تلويزيوني و مطبوعات دانمارك: ريشه مشكلات جهان برخوردهاي دوگانه و
تبعيضآميز است .

رييس جمهور برخوردهاي دوگانه و تبعيضآميز در مسايل گوناگون را ريشه مشكلات جهان دانست و تصريح كرد: ايجاد اراده جمعي
در ملتهاي جهان و تحقق شعار ما ميتوانيم براي رفع مشكلات و چالشهاي بشريت ضروري است.

به گزارش خبرگزاري فارس به نقل از پايگاه اطلاع رساني رياست جمهوري، محمود احمدي نژاد رييس جمهور در نشست مديران و
سردبيران شبكه هاي تلويزيوني و مطبوعات دانمارك گفت: با كنار گذاشته شدن ارزش هاي اخلاقي از مناسبات اجتماعي و سياسي
خسارت هاي سنگيني مانند جنگ ها و تجاوز ها و كشتارها، اختلافات سنگين طبقاتي و فاصله پرنشدني بين شمال و جنوب و بدبيني

ها و فريب كاري ها وارد زندگي اجتماعي شد.
وي افزود: تاثيرات منفي در حدي است كه امروز درباره يكي از مهمترين موضوعات مشترك بشري يعني كنترل آلودگي هوا و كنترل
تغييرات شديد آب و هوا دور هم جمع شده ايم ولي خودخواهي ها و يكجانبه گرايي ها و بداخلاقي ها ي برخي ها اجازه نمي دهد به
يك عزم مشترك و جامع و قاطع براي كنترل آلودگي ها و نجات زندگي بشر برسيم. منفعت طلبي هاي بي پايان و قرباني كردن همه
اخلاق و ارزش هاي انساني به پاي منافع مادي شرايط سختي را بر دنيا تحميل كرده است. و حل مشكلات جهاني را ناممكن و سخت

نموده است.
احمدي نژاد گفت: امروز بيش از هر زمان ديگر نيازمند بازگشت به ارزش هاي اخلاقي و انساني هستيم. ايمان به خدا، پاكي، صداقت،
عدالت ، دوست داشتن ديگران و احترام به حقوق ديگران از ارزش هايي است كه يا محو شده يا بسيار كمرنگ است. بازگشت به اينها
احياي انسانيت انسان هاست و حقيقت خود انسان است و زمينه را براي تفاهم و همكاري و تعامل به جاي تقابل و رفع مشكلات و

ساختن فردايي بهتر براي جامعه بشري آماده مي كند.
وي درباره راههاي بهبود رابطه با اروپا گفت: رابطه دو بخش است رابطه بين دولت ها و رابطه بين ملت ها. رابطه دولت و ملت ايران
با مردم اروپا هميشه خوب بوده و مشكلي نبوده بسياري از ايرانيان و اروپايي ها به كشورهاي همديگر سفر مي كنند. مناسبات تجاري
ما هم در مجموع قابل قبول است اما از زماني كه ملت ايران با يك انقلاب مردمي در كشور خود جمهوري اسلامي را برپا كرد و آزادي را

به دست آورد دولت آمريكا و برخي دولت هاي اروپايي مخالفت خود را با دولت و ملت ايران آغاز كردند.
وي افزود: سي سال قبل در ايران يك دولت ديكتاتور كامل حاكم بود يك نظام سلطنتي موروثي كه در آن مردم حق انتخاب نداشتند
خفقان سنگيني در ايران حاكم بود و مردم تحت فشار سنگين بودند اما دولت به نمايندگي از آمريكا و برخي كشورهاي غربي انرژي

منطقه را به صورت ارزان در اختيار آنان قرار مي داد.
احمدي نژاد گفت: ملت ايران انقلاب كردند و حق انتخاب و آزادي و جمهوري را به دست آوردند از روز اول پيروزي انقلاب، دولت هاي
آمريكا و برخي دولت هاي اروپايي كه با ديكتاتور قبلي رابطه بسيار صميمانه داشتند با ملت و دولت ما مخالفت كردند حتي تروريست
هايي كه بيش از 16 هزار نفر را در كشور ما كشتند را پناه دادند صدام را براي جنگ عليه ما تجهيز كردند به او بمب شيميايي دادند
هواپيماهاي پيشرفته دادند و وقتي شهرهاي ما را با بمب و بمب شيميايي مورد هجوم قرار داد او را تشويق كردند. بعدها هم به بهانه

هاي گوناگون در مقابل پيشرفت ملت ما ايستادند هر جا ملت ما پيشرفتي كرد آنها مخالفت كردند.
وي خاطرنشان كرد: بسياري از قراردادها را يكطرفه لغو كردند ما با آلمان قرارداد ساخت نيروگاه اتمي را داشتيم و پولش را هم داده
بوديم با فرانسه قرارداد توليد سوخت هسته اي داشتيم و پولش را هم داده بوديم و شركت توليد سوخت داشتيم كه سهم خود را

پرداخت كرديم.
احمدينژاد گفت: همين قرارداد را با آمريكا و كانادا داشتيم و با اين كه پولمان پرداخت شده بود از انجام تعهدات خودداري كردند و
مردم ما را به جرم آزاديخواهي مورد فشار قرار دادند و يكطرفه ما را تحريم كردند. صدام چند روز به كويت حمله كرد هنوز به كويت و

ديگران خسارت پرداخت مي شود اما به جاي عذرخواهي از ملت ما و تامين خسارات، فشارها را بر ملت ما زياد كردند.
وي خاطرنشان كرد: امروز به اين باور رسيده ايم كه برخي دولت هاي اروپايي بر خلاف شعار آزادي كه مي دهند ، به دنبال ديكتاتورها
مي گردند. البته ما از همان فرداي انقلاب اعلام كرديم كه علاقه منديم با همه رابطه خوب داشته باشيم اما شايد بعضي سياستمداران
اروپايي و آمريكايي تصور مي كردند مي توانند ايران را با فشارها به قبل از انقلاب برگردانند در حالي كه اشتباه مي كردند و ما بارها

اين را به آنها گفتيم. الان مي خواهيم پيشرفت كنيم به بهانه هاي گوناگون مانع تراشي مي كنند.
رييس جمهور خاطرنشان كرد: وقتي ماهواره به هوا مي فرستيم مخالفت مي كنند. هر پيشرفت علمي مي كنيم، مي گويند امنيت رژيم
صهيونيستي به خطر مي افتد ظاهرا همه ملت هاي منطقه بايد بميرند براي اين كه يك رژيمي درست كرده اند و به بهانه او هر

اقدامي را انجام مي دهند.
احمدي نژاد گفت: ما نهايت خويشتنداري را انجام داده ايم و علاقه داريم اين كشورها به مسير درست برگردند. دليلي نيست كه عليه
اروپايي تحت تاثير صهيونيست ها هستند و ملت ما اقدام كنند ، سودي هم نمي برند فكر مي كنيم بسياري از سياستمداران 
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اقداماتشان به ضرر منافع ملي خودشان است. رفتار آنها باعث شده كه رابطه شان با خيلي از كشورهاي اسلامي مخدوش شود. الان
شما به هر كشور اسلامي برويد نسبت به برخي دولت هاي اروپايي و آمريكايي بدبين هستند ما از اين وضعيت خوشحال نيستيم اما
نمي توانيم در برابر فشارهايي كه استقلال و حقوق ما را مخدوش مي كند، بي تفاوت باشيم. بايد مقاومت كنيم و مقاومت خواهيم

كرد.
وي افزود: همكاري را ترجيح مي دهيم اما گوش شنوايي را پيدا نمي كنيم. ياد گرفته ايم كه در شرايط سختي به خوبي زندگي و
پيشرفت كنيم. ايران امروز با ايران 30 سال قبل بسيار متفاوت است. يك كشور بزرگ با اقتصاد و صنعت نسبتا پيشرفته هستيم.
اروپايي ها بايد به ملت ما احترام بگذارند ملت ما چيزي بيشتر از قانون نمي خواهد آنها خود را از ملت ما محروم مي كنند.ايران
هفت هزار سال تمدن دارد و يك كشور بزرگ است با يك ملت بزرگ. ما فكر مي كنيم سياستمداران اروپايي بايد منافع مردم اروپا را از

رژيم صهيونيستي جدا كنند. اگر صداقت و عدالت و برخوردهاي دوگانه كنار برود مسايل حل خواهد شد و مشكلي نخواهد بود.
احمدي نژاد در ادامه درباره كاريكاتورهاي موهن كه تاثير بدي بر روابط ايران و دانمارك گذاشت گفت: موضوع را بايد تشريح كنم
سوال مهمي را شما پرسيديد يك بحث نظري است در اين زمينه ما با سياستمداران غربي اختلاف نظر داريم. ما مي گوييم معيار آزادي
چيست؟ آيا كسي مي تواند به مقدسات ملت ها توهين كند؟ چطور ممكن است كسي به حضرت مسيح توهين كند؟ يا به خدا
توهين كند؟ ممكن است كسي در ذهن خود اعتقادي به حضرت مسيح يا خدا نداشته باشد اما حق توهين ندارد؟ ما همين جا يك

برخورد دوگانه را هم مي بينيم.
وي خاطرنشان كرد: در حالي كه برخي سياستمداران و دولتمردان اروپايي اجازه مي دهند كه به پيامبران الهي توهين شود در اين
شرايط اجازه نمي دهند درباره رژيم صهيونيستي و سابقه تاريخي آن كسي سوال كند و حمله مي كنند. اين يك برخورد دوگانه است
بالاخره آزادي كدام است؟ چرا آزادي براي هر كاري مباح است اما رژيم صهونيستي استثنا است. چرا آزادي در آنجا محدود مي شود؟

درباره دموكراسي هم همين طور است. همه جا دموكراسي روا است اما در رژيم صهيونيستي ممنوع است.
رييس جمهور يادآور شد: بحثي با مردم اروپا و دانمارك داريم ما مطمئن هستيم اين رفتار را مردم دانمارك نمي پذيرند مردم دانمارك
مذهبي هستند حضرت مسيح را دوست دارند پيامبران را دوست دارند هفته ديگر ميلاد حضرت مسيح است همه جشن مي گيرند
همه خوشحال هستيم براي اين كه پيامبر خدا به دنيا آمده است پس بين ما و مردم دانمارك هم مشكلي نيست در بين دولتمردان و
مسوولان دانماركي هم فاصله و تفاوت وجود دارد ما فكر مي كنيم بسياري از دولتمردان و نمايندگان مجلس دانمارك هم توهين به

پيامبران را نمي پذيرند. ما با آنها هم مشكلي نداريم اميدواريم كه مسوولين دانمارك طوري رفتار كنند كه اين رفتارها تكرار نشود.
وي گفت:رابطه ملت ما با مردم دانمارك از گذشته هاي دور رابطه خوبي است و اميدوارم اين رابطه عميق تر و مستحكم تر ادامه پيدا
كند. ايران يك كشور بسيار بزرگ و مهم و داراي انرژي و بازار خوب و علم و فناوري است و علاقه مند هستيم روابط مان را با دانمارك

توسعه دهيم ظرفيت هاي فراواني بين دو كشور وجود دارد.
احمدي نژاد خاطرنشان كرد: تمايل داريم در بخش سرمايه گذاري ها و فعاليت هاي اقتصادي با دانمارك مشاركت كنيم ما يك برنامه
گسترده اي براي پيشرفت كشورمان تنظيم كرده ايم و دوست داريم مردم دانمارك بيايند ايران را ببينند و ايراني ها هم دانمارك را

ببينند و روابط فرهنگيمان هم توسعه بيابد.
وي افزود: بيش از 75 سال با يكديگر روابط داريم و فكر مي كنيم اين روابط بايد حفظ شود كساني كه به مقدسات توهين مي كنند
دستاوردي ندارند. با توهين نمي شود يك انديشه و ايمان را از ذهن مردم دور كرد اميدواريم آنها هم متنبه شوند و ديگر تكرار نكنند.

شايد بعضي از آنها نمي فهمند كارشان چقدر زشت است. شايد هم بعضي آنها را تحريك مي كنند . اميدواريم آنها هم توبه كنند.
وي در ا دامه درباره حقوق بشر در ايران گفت: اين هم از آن استانداردهاي دوگانه است آمريكا هم اكنون در اروپا زندان مخفي دارد اما
همه زندانيان ما در قوه قضاييه پرونده دارند و آيين دادرسي درباره آنها اعمال مي شود وكيل دارند و از مرخصي استفاده مي كنند.
امكانات ارتباطي در اختيارشان است. موسسات حقوق بشر درباره زندان هاي مخفي حرفي نمي زنند. بر اساس اطلاعات ما به نسبت
جمعيت تعداد زندانيان در آمريكا 5 برابر ايران است . در حالي كه جمعيت آمريكا 4 برابر ايران است. اما زندانيانشان بيش از 20 برابر
است. اما اين سازمان ها از آن حرفي نمي زنند. بر اساس اطلاعات دقيق ما روزانه ده ها نفر در زندان هاي آمريكا كشته مي شوند و
دهها نفر در خيابان ها توسط پليس كشته مي شوند اما اين سازمان ها هيچ گزارشي تهيه نمي كنند. رژيم صهيونيستي شصت سال
است فلسطين را اشغال كرده است 5 جنگ بزرگ راه اندازي كرده است سال گذشته زن ها و كودكان را با بمب هاي ممنوعه در غزه

بمباران كرده است اين سازمان ها كجا بوده و هستند؟ اينها استانداردهاي دوگانه است.
رييس جمهور گفت: البته ما دوست نداريم حتي يك نفر هم زنداني شود ولي بالاخره در هر كشوري قانون هست. در كشور شما اگر
كسي تخلف كند چه مي كنيد؟ قاضي رسيدگي مي كند در كشور ما هم قاضي هست و دستگاه قضايي ما بسيار مستقل است و آيين
دادرسي بسيار دقيقي دارد مهم اين است كه به كسي ظلم نشود. ما فكر مي كنيم اظهار نظرهايي كه مي شود تحت تاثير مسايل

سياسي است.
وي گفت: در همين اروپا اگر كسي نظر رسمي حاكم درباره هولوكاست را نفي كند زنداني خواهد شد. وقتي استاد دانشگاه و مورخ و
محقق به نتيجه اي غير از نظر صهيونيست ها مي رسد به راحتي زنداني مي شود مطلقا در ايران همچين مساله اي وجود ندارد كه
كسي به خاطر يك تحقيق يا يك نتيجه تحقيق خلاف نظر ديگران به زندان برود شما بايد به ايران سفر كنيد و مردم را ببينيد. ايران را

ببينيد و بعد حقايق براي شما بهتر روشن مي شود.
احمدي نژاد درخصوص اعتقادات ديني درباره ميحط زيست گفت: حفظ محيط زيست از نظر اعتقادات ما محترم است همان طور كه
انسان ها محترم هستند. كسي حق ندارد به محيط زيست آسيب بزند. در اسلام قطع بي دليل درخت گناه بزرگي شمرده مي شود و
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تخريب محيط زيست گناهي بزرگتر. امروز در جمهوري اسلامي قطع بي دليل يك درخت مجازات سنگيني دارد. همين طور تخريب
هوا.

رييس جمهور گفت: ما در طبيعت زندگي مي كنيم طبيعت مادر و بستر رشد ماست طبيعت بايد سالم باشد . بايد از آن نگهداري كنيم
قوانيني كه بعد از انقلاب در جمهوري اسلامي درباره حفظ محيط زيست تدوين شده ، بسيار سختگيرانه است و اعمال مي شود.

اميدوارم نشست كپنهاك هم به يك نتيجه مثبت برسد.
رييس جمهور درباره شعار &#171;ما مي توانيم&raquo; و ارتباط آن با آب و هوا و مذاكرات ايران و غرب ،تصريح كرد: ما نه تنها
درباره بسياري از مسايل مي توانيم با هم كار كنيم مشتركات ما بيش از اختلافات مان است اما فكر مي كنيم بعضي سياستمداران در

اروپا و آمريكا نمي دانند چه مي كنند محيط سياسي بين الملل را نمي شناسند منطقه ما را هم نمي شناسند.
احمدي نژاد با بيان يك مثال گفت: افغانستان هم اكنون تحت اشغال است اخيرا آقاي اوباما گفتند نيروي جديد به اين كشور مي
فرستند كساني كه منطقه را مي شناسند، مي دانند كه اگر اين نيروها ده برابر هم بشوند مشكل حل نمي شود مشكل افغانستان
انساني است و راه حل انساني دارد و راه حل نظامي ندارد اگر سياستمداران ناتو تاريخ مي دانستند به افغانستان حمله نمي كردند. در
صد سال گذشته افغانستان سه بار اشغال شده است صد سال پيش بريتانيا، افغانستان را اشغال كرد در آن زمان قدرت نظامي اش
بيشتر از ناتوي امروز بود اما با خفت برگشت يك بار هم شوروي حمله كرد اما شكست خورد سياستمداران ناتو چه ويژگي در خود
ديده اند كه فكر مي كنند شكست نمي خورند معلوم است كه نمي شناسند و اطلاعات سياسي شان كم است اينها فكر مي كنند همه
مسايل با زور حل مي شود اين طور نيست، بشريت رشد كرده است امروز مسايل را با زور نمي شود حل كرد. هر روز در افغانستان
مردم كشته مي شوند و شرايط امروز بدتر از هفت سال قبل است مهم نيست چه كسي كشته مي شود البته مردم افغانستان در خانه
خود كشته مي شوند اما از آمريكا و انگليس و دانمارك و آلمان كشته مي شوند اينها همه انسان هستند وقتي بچه من و شما كشته
مي شود و ديگر برنمي گردد، اينها به خاطر اشتباه سياستمداران است. ما فكر مي كنيم مي شود اين مسايل را حل كرد و مساله عراق و

فلسطين را هم حل كرد مشروط بر اين كه عدالت و صداقت را بپذيريم در آن صورت زمينه هاي همكاري بسيار زياد است.
رييس جمهور در ادامه درباره رابطه با غرب و راههاي بهبود اين رابطه گفت: مشكل كشورهاي غربي آزادي و دموكراسي نيست در
اطراف ما دولت هايي هستند كه اصلا انتخابات ندارند آزادي هم ندارند اما مورد انتقاد واقع نمي شوند. و دولت هاي غربي با آنها
رابطه شان خيلي هم خوب است. سالي 50- 40 ميليارد دلار هم به آنها اسلحه مي فروشند. اين استاندارد دوگانه است. ما اگر بالاترين
سطح آزادي را هم داشته باشيم آنها قانع نمي شوند. ما سي سال است كه انقلاب كرده ايم و سي انتخابات آزاد داشته ايم. اين
دوستاني كه رقيب من در انتخابات بودند با همين سيستم انتخابات قبلا سر كار آمده اند. چطور مي شود سيستم انتخابات را زير

سوال برد. نمي شود وقتي راي نياورديم انتخابات را زير سوال ببريم.
وي گفت: برخي كشورهاي اروپايي بر اساس اطلاعات نادرست تصميم گيري مي كنند ما آماده ايم به آنها اطلاعات درستي بدهيم در
آلمان 40 درصد در انتخابات شركت كردند چطور دولت آلمان مشروعيت دارد كمتر از نصف مردم شركت كردند. تازه نصف مشاركت
كننده ها حاكم شده است. چطور مشروعيت دارد؟ چطور دموكراسي آنجا هست، مردم كجا حاكم هستند. بنده بيش از نيمي از راي كل
واجدان شرايط راي دادن را اخذ كرده ام. دموكراسي كجاست؟ ايران يا آلمان؟ دموكراسي كه فناوري هسته اي نيست كه به هر كس
خواست بدهد دموكراسي چيزي نيست كه دولت آلمان آن را تعريف كند اين از آن استانداردهاي دوگانه است. بسياري از كشورها

ديكتاتوري هستند اما دولت هاي اروپايي با آنها رابطه خوبي دارند پس مشكل دموكراسي و آزادي نيست.
وي درباره مشكلات غرب گفت: ما همه تلاش خود را انجام مي دهيم مي بينيد كه ما در موضوع هسته اي هم تلاش هاي خود را
انجام مي دهيم در هسته اي هم نگراني دولت هاي غربي ارتباطي به بمب ندارد آنها مي دانند ما بمبي نداريم جاسوس هاي آنها همه
جا هستند خودشان اين را مي گويند . بازرسين آژانس هم گفته اند ايران به دنبال بمب نيست اما چرا مخالفت مي كنند؟ استاندارد
دوگانه است. ما فكر مي كنيم ايران يك لقمه چربي بود كه از دست برخي از اينها خارج شده است آنها مي خواهند بر نفت و انرژي
خاورميانه مسلط شوند ايران را مانع مي بينند. اينها بهانه است والا ما آماده همكاري در همه زمينه ها هستيم بيشترين همكاري با

آژانس را ما انجام داده ايم در حالي كه آمريكا حتي يك برگ همكاري ندارد.
احمدي نژاد تاكيد كرد: دوران رفتارهاي دوگانه به پايان رسيده است و بايد تغيير كند.

وي در ادامه در پاسخ به سوال يكي از حاضران درباره فقر در ايران گفت: تهران از 190 كشور جهان با حدود 170 كشور روابط بسيار
خوبي دارد با كشورهاي اروپايي هم روابط اقتصاديمان خوب است اتفاقا دولت هاي اروپايي به دنبال حفظ سطح روابط اقتصادي با
ايران هستند روابط ما با دنيا خيلي خوب است اما چند كشور هستند كه علاقه دارند طور ديگري رفتار كنند. اما اينها همه دنيا نيستند
براي اطلاع بيشتر شما مي گويم از روزي كه ما را تحريم كرده اند حجم تجارت خارجي و سرمايه گذاري هاي كشورمان به سرعت
افزايش يافته است. زماني كه انقلاب اسلامي دولت را از حكومت ديكتاتوري وابسته به غرب تحويل گرفت نود و پنج درصد مردم
كشورمان در فقر كامل بودند يك جنگ هشت ساله را پشت سر گذاشته ايم امروز شرايط ما بسيار بهتر از گذشته است. در حاليكه كه
در آمريكا 40 ميليون نفر در فقر مطلق هستند.البته بايد كار بيشتري بكنيم و بيشتر كار خواهيم كرد. اين ارتباطي به فشارهاي سياسي
ندارد فرض كنيد اگر پنير دانمارك را نخريدند شما حاضريد براي فروش آن استقلال خود را زير سوال ببريد؟ حتما اين طور نيست مردم

حاضرند شرايط پايين تري را تحمل كنند اما استقلال خود را نفروشند.
رييس جمهور در ادامه گفت: ذهن خود را به جنگ جهاني دوم ببريد در آن مقطع ، سران سه كشور فاتح جنگ در تهران اجتماع كردند
رزولت، استالين و چرچيل.. اين كشورها از خاك ايران و انرژي مجاني و جاده ها و راه آهن و تاسيسات زيربنايي و مواد غذايي ايران
استفاده كردند و جنگ دوم را به نفع خود تمام كردند. نيروها از ايران به سمت مسكو عليه آلمان ها وارد شدند در اين مقطع خسارت
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هاي زيادي به مردم ايران وارد شد سران اين سه كشور در تهران ايران را پل پيروزي خواندند اما هر سه اين كشورها بعد از جنگ دوم
جهاني خسارت گرفتند اما چيزي به ايران ندادند. حتي ده سال بعد از پايان جنگ كه مردم ايران قيام كردند و نفت خود را ملي كردند

و نفت را از دست انگليس ها درآوردند، آمريكايي ها كودتا كردند و همان نفت را از ملت ما گرفتند.
وي تاكيد كرد: امروز قصد داريم خسارت جنگ دوم جهاني را مطالبه كنيم. گروهي را مامور كرده ام كه خسارت ها را محاسبه كنند و به
زودي طي نامه اي از دبير كل خواهم خواست كه خسارات ايران در جنگ دوم جهاني را بپردازند. اين عدالت است و عدالت زمينه

امنيت و صلح است. ما پل پيروزي شويم و ديگران سود آن را ببرند،درست و عادلانه نيست.
احمدي نژاد گفت: دولت آمريكا اقرار كرده كه در ايران كودتا انجام داده است و دولت ملي را ساقط كرده است و ما در اين زمينه نيز

حق خود را مطالبه خواهيم كرد.
وي درباره خسارت خواهي نسبت به تغييرات آب و هوا گفت: گفته ام كه آماده ايم متناسب با كمك هايي كه مي دهند تكنولوژي را
توسعه دهيم آلودگي ها را رفع كنيم بايد هزينه اش را بپردازند. دولت آمريكا آلودگي درست مي كند ما بايد آن را برطرف كنيم. كسي
خطا مي كند، شخص ديگري مجازات ميشود البته ما در جمهوري اسلامي همه تلاشمان اين است كه مصرف انرژي را به سمت هر چه
پاكتر شدن جلو ببريم و اين ربطي به كمك هاي آنها ندارد ما فكر مي كنيم اگر همه مسووليت نپذيرند مشكل حل نمي شود. به
خصوص آنها كه مسوول اصلي آلودگي هستند . آمريكا با 25 درصد بالاترين سهم را در آلودگي دارد و بايد تعهد بدهد. البته دولت
هاي اروپايي و اتحاديه اروپا خوب عمل كرده اند و من از آنها تشكر مي كنم و اميدوارم اين روند را ادامه دهند. هر چند سهم آنها هم
در آلودگي بالاست. اما در كنترل آلودگي كارهاي خوبي كرده اند و بايد ادامه دهند و به سطح استاندارد برسانند. اميدواريم اين كار

انجام شود و ما آماده كمك هستيم.
وي گفت: قدرت متعلق به ملت هاست و انسان هاست و من هم يك فرد معمولي مثل بقيه هستم امروز ملت ها خواهان تغيير و
تحول هستند و هر گاه ملت ها به طور جدي چيزي را مطالبه كنند، اين اتفاق خواهد افتاد. عميقا باور دارم كه ما مي توانيم. وقتي مي
گويم ما يعني بنده و شما و مردم دانمارك و ايران و همه ملت ها. ما مي توانيم شرايط امروز را به شرايط بهتري تبديل كنيم .اين
نظاماتي كه باعث بوجود آمدن شرايط موجود شده اند بايد تغيير كنند و ما به دنبال اين موضوع هستيم. تا زمانيكه عوامل به وجود
آورنده شرايط موجود برطرف نشود تغييري اتفاق نمي افتد. ما در خدمت همه انسان ها هستيم. و اين به خاطر اعتقادات و دين
ماست كه مي گويد بايد در خدمت بشريت باشيم . اگر در هر جاي دنيا، انساني در فشار باشد ما مسوول هستيم. اگر بتوانيم كمك مي

كنيم و باورم اين است كه ما مي توانيم.

3 صفحه 4 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس


